
 

آب اصفهان نیاز به اقدام فوری دارد
خشک شدن رودخانه زاینده  رود، مشکلات متعددی برای 
که فرونشست زمین، افزایش ریزگردها و  کرده  استان ایجاد 
گسترش بیماری ها تنها بخشی از  این مشکلات است. مسئولان 
با وعده های مختلف مطالبات مردم استان را در خصوص 
مشکلات زاینده رود و تأمین آب همیشه به آینده موکول می کنند 
و کارشناسان بارها در باره تبعات تاخیر در احیای زاینده رود 
هشدار داده اند. نماینده مردم خمینی شهر در مجلس، به ایلنا 
گفت: در مجموع اوضاع آبی استان اصفهان نیازمند اقدام فوری 
است. برخی اقدامات در مراحل جلسات، مقدمات، تصمیمات 
و صورت  جلسات اتفاق افتاده؛ اما بحث آب زاینده رود نیازمند 
اقدام فوری است. محمدتقی نقدعلی درباره تأمین آب شرب در 
سطح استان خاطرنشان کرد: در این رابطه اقداماتی خصوصاً در 
سامانه دوم آبرسانی اتفاق افتاده است. ولی استمرار منابع پایدار 
برای شرب منوط به تأمین منابع پیش بینی شده برای این منظور 
و اجرای طرح های در دست اقدام است. نقدعلی میزان بارش 
در سطح استان را ۵۰ درصد نسبت به مدت مشابه سال گذشته 
کمتر و ذخایر آبی پشت سد زاینده رود را حدود ۲۷۰ میلیون متر 

مکعب ذکر کرد.

ثبت ملی دو درخت ساوجبلاغ  
مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان 
البرز از ثبت دو اثر طبیعی استان شامل درخت چنار روستای 

شلمزار و کوشک زر در فهرست میراث طبیعی ملی خبر داد.
کی، گفت: پرونده این دو درخت در شورای ثبت آثار  رحیم خا
طبیعی توسط اعضای شورای ثبت کشور بررسی شد و شرایط لازم 
برای ثبت ملی را کسب کردند. مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی استان البرز ادامه داد: همچنین پرونده حفاظت 
که پایلوت آن  کهنسال به عنوان میراث طبیعی  از درختان 
گانه بررسی شد که همین شیوه  استان البرز است به صورت جدا
کی درخت  حفاظت به دیگر استان ها نیز ابلاغ شود. به گفته خا
چنار روستای شلمزار دارای قدمت ۴۰۰ الی ۴۵۰ سال به ثبت ملی 
رسید.  او ادامه داد: همچنین درخت روستای کوشک زر با قدمت 

۵۰۰ الی ۵۵۰ سال، در فهرست آثار ملی کشور ثبت شدند. 

برداشت های غیر مجاز رودخانه های گیلان
گیلان، گفت: برداشت های  رئیس شورای قضایی استان 
ح های هادی و تغییر کاربری ها  غیر مجاز از بستر رودخانه، طر
استان  بزرگ  مشکلات  جمله  از  حوزه  این  در  تبعیضات  و 
است که باید نمایندگان تمام همت خود را در مسیر رفع این 
معضلات معطوف کنند. صادقی نیارکی در یک نشست، افزود: 
برداشت های غیر مجاز از بستر رودخانه، طرح های هادی و تغییر 
کاربری ها و تبعیضات در این حوزه از جمله مشکلات بزرگ استان 
است که باید نمایندگان تمام همت خود را در مسیر رفع این 
معضلات معطوف کنند. او همچنین تصریح کرد: آب منطقه ای 
باید بر اضافه برداشت ها نظارت داشته باشد تا خسارت های 
سنگین بر بیت المال وارد نشود. رئیس کل دادگستری استان 
در پایان از نمایندگان استان خواست تا در صف مردم، صدای 
قانون و صدای حقیقت باشند و در مسیر خدمت به مردم از هیچ 

کوششی فروگذار نکنند.

تامین درآمد استان قزوین از مالیات!
مدیرکل امور مالیاتی استان قزوین در یک نشست خبری، 
گفت: میزان مصوب وصول مالیات در استان برای امسال ۹۶۰۰ 
میلیارد تومان است و بیش از ۹۶ درصد درآمد استان از طریق 
مالیات است. محمود موسوی صانع، افزود: امور مالیاتی کشور 
سنگین ترین وظیفه اقتصادی و استراتژیک کشور را به دوش 
می کشد، باتوجه به تحریم ها تامین درآمد پایدار دولت برای ارائه 
خدمات به مردم سخت شده است. مدیرکل امور مالیاتی استان 
ک ترین و مطمئن ترین منبع درآمد  قزوین ادامه داد: مالیات پا
دولت است، در سال های گذشته مالیات اصلی ترین تامین کننده 
بود و امسال هم دو برابر درآمد نفتی درآمد مالیاتی پیش بینی 
شده و برای سال آینده این میزان بیشتر است. او بیان کرد: نرخ 
مالیاتی واحدهای تولیدی خصوصی با ۲۵ درصد تخفیف محاسبه 
خ موثر ۱۲ تا ۱۴ درصد است، همچنین مشوق ها  می شود و نر
و معافیت های مختلف دیگری هم با هدف تشویق به توسعه 

درنظر گرفته شده 

بلیت هواپیما
کثر شهرها بالا رفته است  قیمت بلیت پروازهای داخلی ا
علت این گرانی چه می تواند باشد؟! بعضی از مردم مجبور 
هستند که این مسیر را با هواپیما رفت و آمد کنند ولی در 
حال حاضر بلیت هواپیما بسیار گران شده است. مسئولان 

توضیح دهند که علت گرانی آن چیست؟
اسدی از چابهار

کودکان کار
حضور بسیار زیاد کودکان کار سر چهارراه ها که با توجه 
به این مساله که این کودکان از طرف افراد سودجو هدایت 
کودکان است  شده و درآمد حاصله نیز به نفع مافیای 
یا  و  شود  کار  گزارشی  خصوص  این  در  خواهشمندیم 
مسئولان به این موضوع ورود کنند تا این کودکان نجات 

یابند.
شریف زاده از تهران 

چراغ های روشنایی
کوهستانی اسالم به  کثر چراغ های روشنایی مسیر  ا
خلخال  هنگام شب خاموش بوده و مسیر فاقد روشنایی 
مناسب است .خواهشمند است اداره راهداری و یا هر اداره 
مسئول این موضوع، اقدام مناسب را به عمل آورد و موضوع 

پیگیری شود .
یک شهروند از اردبیل

آرمان ملی: آیا کاشت مژه و ناخن توسط کادر درمان منجر 
به انتقال بیماری و ویروس و عفونت یا هر چیز دیگری به 
بیماران می شود؟ سوال ما این نیست! پرسش اصلی شاید 
چرایی مهم بودن مسائلی نظیر ناخن و مژه کاشته شده  کادر 
درمان برای وزارت بهداشت کشور و شخص وزیر باشد در 
کنار مهاجرت این قسم افراد از جامعه که اعداد و ارقام مربوط 
به رفتن هایشان و تقاضایشان برای کسب گواهی های مورد 
نیاز مهاجرت روز به روز با اعداد درشت تری و بیشتر توسط 
رسانه های غیر دولتی به نمایش گذاشته می شود که در این 
گزارش به گوشه ای از این آمار در بازه زمانی چند ماهه اشاره 
خواهیم کرد و به این  نیز خواهیم پرداخت که تعداد متقاضیان 
برای درس خواندن و حتی شرکت در آزمون های مرتبط با 
رشته های حوزه بهداشت و درمان کم شده و صندلی ها خالی 
مانده اند و جا برای افراد کم توان تر و کم استعدادتر بازتر شده 
و به نظر دیگر قضیه مثل سالیان گذشته نیست که افراد در 
کنکور رتبه های برتر را کسب کرده و در دانشگاه های درجه 
یک درس بخوانند و بعدتر مهاجرت کنند؛ به نظر می رسد که 
حالا دیگر خانواده ها ترجیح می دهند فرزندان خود را خیلی 
ج از ایران منتقل کنند؛  زودتر از سن رفتن به دانشگاه به خار
کمااینکه این گفته را کارشناسان آموزشی پیش تر و با بیان 
این جمله  که سن مهاجرت به دانش آموزان رسیده، تایید 
کرده اند.  اما دلیل مهاجرت کادر درمان چیست؟ آیا رفتارهای 
سختگیرانه ای که از سوی برخی مسئولان صورت می گیرد، 
می تواند به عنوان دلیلی منطقی برای بخشیدن عطای وطن 
به لقایش و زندگی در غربت کافی باشد؟ سختگیری هایی که 
نه مرتبط با محتوا و کیفیت کار که به پوشش و آرایش آنهاست 
و صحبت های عین اللهی آن هم در جلسه هیات دولت که باید 
ح کردن مسائل مهم تر از این ها باشد، تاییدکننده  جای مطر
آن است. وزیر بهداشت گفته است که کاشت ناخن و مژه 
برای پزشکان، پرستاران و تمامی پرسنل بیمارستانی ممنوع 
که   گفته  است و با متخلفان برخورد می شود. عین اللهی  
کشور های دیگر دنیا نیز شیوه نامه هایی برای حضور  »در 
کز وجود  کز درمانی در این مرا پرسنل بیمارستان ها و مرا
دارد و پزشکان و کادر درمان باید مراقبت کنند تا ویروس و 
آلودگی از طریق این مسائل منتقل نشود.« به سوال نخست 
در گزارش پیش رو برمی گردیم و انتقال ویروس و آلودگی از راه 
ناخن و مژه های کادر درمان و این بار می پرسیم که چطور 
مژه مصنوعی می تواند منجر به انتقال ویروس شود؟ در 
گر هم تمام و کمال  اینکه چنین رفتارهایی و حتی ذکر آن ها ا
اجرایی نشود می تواند در افزایش  دلسردی کادر درمان، حتی 
اندک، تاثیرگذار باشد، شکی وجود ندارد. اما به نظر و با توجه 
ح  به صحبت هایی که از گوشه و کنار توسط کادر درمان مطر
می شود و اعتراض هایی که کم و بیش توسط آن ها با برپایی 
تجمع هایی، صورت می گیرد، مسائل اقتصادی، حقوق و 
دستمزد و بحث های مربوط به اضافه کاری و مسائل دیگری 

از این دست نیرو محرکه اصلی برای مهاجرت کادر درمان 
هستند که بعد از شیوع ویروس کرونا و معرفی بیشتر این شغل 
به شهروندان به نظر شدت بیشتری گرفته و با سیر صعودی در 
حال مهاجرت کادر درمان ایران به سایر کشورهای دنیاست. 

کی    پزشکان رفتنی شدند؛ پرستاران شا
در گزارش هایی که توسط رسانه های مختلف به استحضار 
خوانندگان رسیده است، گفته شده که دو سال پیش، بیشتر 
از ۴ هزار پزشک، سال گذشته بیشتر از ۶ هزار پزشک و در نیمه 
گواهی حرفه ای  (CGS اول امسال، بیشتر از ۳ هزار پزشک گواهی
پزشکی( گرفته اند و پیش بینی می شود تا پایان امسال، مجموع 
که مربوط به درخواست صلاحیت  گواهی های صادر شده 
پزشکی افراد هستند به ۱۰ هزار نفر برسد؛ افزایشی ۲۰۰ درصدی 

نسبت به ۵ سال گذشته!
همان طور که اشاره شد، تقاضا برای رشته های پزشکی در 
دانشگاه ها کمتر شده و صندلی های این رشته ها خالی مانده 
، زمینه های ورود افرادی با سطوح پایین تر  که البته همین امر
در هر رشته را فراهم می کند. همچنین پر کردن شیفت ها با افراد 
متخصص با چالش مواجه شده و طبعا این شیفت ها نمی توانند 
خالی بمانند، افرادی با تخصص و کیفیت کاری پایین تر جای 
آن ها را پر کرده و جان بیمار با آوردن چنین افرادی و نیز با 
دانشجویانی که آن ها هم با روش های سهل گیرانه تری نسبت 
به دوره های پیشین خود وارد دانشگاه ها و دکتر شده اند، به 

خطر خواهد افتاد. 
در بازتعریف مشکلات پرستاران به بازنشر همین گفته های 
زهرا یکی از پرستاران لرستانی بسنده می کنیم که روز گذشته طی 
تماس با انتخاب ضمن اشاره به حضور خود و همکارانش مقابل 

دانشگاه علوم پزشکی استان در روزهای گذشته گفته: پرستاران 
لرستان مجبور به اضافه کاری اجباری هستند با ساعتی ۱۲ تا ۱۶ 
هزار تومان. ما بارها به این قضیه اعتراض کرده ایم اما صدایمان 

شنیده نشده است. 
   همخوانی پاسخ وزیر بهداشت با پویش خبرگزاری فارس
باید گفت که ممنوعیت کاشت ناخن و مژه برای پرسنل 
کز درمانی یکی از مطالباتی است که مخاطبان  بیمارستان و مرا
خبرگزاری فارس در پویش های متعددی خواستار آن شده اند. 
ضمن اینکه سوالی که از بهرام عین اللهی در حاشیه نشست 
هیات دولت در خصوص مژه مصنوعی و کاشت ناخن کادر 
درمان و ضرورت برخورد با آن پرسیده شده، آن هم توسط همین 

خبرگزاری طرح شده است. 
در متن یکی از این پویش های فارس اینطور نوشته شده 
که »باید کاشت ناخن و مژه برای پزشکان، پرستاران و تمامی 
پرسنل بیمارستانی ممنوع شود چرا که کاشت ناخن یکی از 
کتری و ویروس است. این عمل علاوه بر  راه های انتقال سریع با
فراهم کردن محیطی برای انتقال بیماری از طریق دست ها، به 
جهت نزدیک بودن پزشکان و پرستاران با بیماران و قرار گرفتن 
طولانی مدت در محیط درمانی می تواند شرایط انتقال ویروس 
را فراهم کند.« در یک متن دیگر هم از پویش ها آمده: »در 
کز درمانی شاهد کاشت ناخن توسط کارکنانی که  بسیاری از مرا
مستقیماً با بیماران ارتباط دارند، به جهت جلوگیری از انتشار 
آلودگی در محیط های درمانی، خواهشمندیم وزارت بهداشت 
از حقوق بیماران صیانت کرده و اجازه کاشت ناخن و آلوده 
کردن محیط درمانی به انواع بیماری ها و میکروب های قابل 
انتشار از طریق کاشت ناخن را به برخی کارکنان خود ندهد.« 
و همان طور که می بینیم پاسخ وزیر بهداشت در خصوص 
انتقال همان ویروس هایی که از آن ها یاد کردیم تا چه حد با 

پویش های فارس مطابقت دارد!
گر بگذریم، به نظر می رسد در شرایط کنونی،  از این نکته ا
اعمال چنین سختگیری هایی منجر به این برداشت از سوی 
ح می کنند و  کادر درمان می شود که مشکلاتی که آن ها مطر
مربوط به حقوق و مزایاشان )به درست یا غلط( است،  گویا برای 
مسئولان وقت اهمیت نداشته و آن ها به فکر اصلاح جزئیاتی 
مثل نحوه آرایش و پیرایش هستند و همین می تواند بر روحیه 
گر مسئولی کاری در جهت  آن ها تاثیر منفی گذاشته و حتی ا
رسیدگی به حقوق این افراد انجام دهد به هیچ وجه دیده نشود. 
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استان ها

اخبار کوتــــاه

روی خط آرمان ملی

 آیا دلیل مهاجرت کادر درمان فقط  اوضاع اقتصادی است؟

کی پزشکان رفتنی شدند؛ پرستاران شا
   به گفته عین اللهی، وزیر بهداشت؛ کاشت ناخن و مژه برای پزشکان و تمامی پرسنل بیمارستانی ممنوع است 

کز آموزشی از  کسازی مرا پا
دخانیات

به گزارش مرکز رسانه و روابط عمومی شورای 
عالی انقلاب فرهنگی، میز پیشگیری فرهنگی و 
اجتماعی از مصرف دخانیات با هدف مدیریت 
حوزه مصرف دخانیات هفت بسته سیاستی را 
تهیه کرده است که دو بسته مربوط به جوانان و 
نوجوانان و بسته پیشنهادی پیوست رسانه ای 
در این جلسه مورد بررسی قرار گرفت.  از جمله 
مهم ترین پیشنهادهایی که در این بسته مورد 
بررسی قرار گرفت طرح ایجاد مناطقی با عنوان 
مناطق عاری از دخانیات بود که بر اساس این 
ح با توجه به پروتکل های موجود باید با  طر
همکاری نهادهای مردمی، شهرداری ها، وزارت 
آموزش و پرورش، وزارت علوم تحقیقات و فناوری 
از  ح عاری سازی مناطق  و وزارت صمت طر
دخانیات اجرا شود که بر اساس آن باید فضاها و 
کز آموزشی تا شعاع ۱۰۰ متر از عرضه و استعمال  مرا
کسازی شود و این مساله  هرگونه مواد دخانی پا
از طریق فرهنگ سازی و نصب علائم و تابلوهای 
هشدار دهنده و همچنین ممنوعیت عرضه 
هرگونه دخانیات در این مناطق قابل اجراست.  
عبدالهی، معاونت اجتماعی ستاد فرهنگی و 
اجتماعی شورای عالی انقلاب فرهنگی بیان 
ح که بخشی از  کرد: بدون شک اجرای این طر
ح شده در بسته سیاستی  پیشنهادهای مطر
این میز است، تاثیر بسیار فراوانی در پیشگیری 
از مصرف دخانیات در کشور و خصوصا در بین 

جوانان و نوجوانان خواهد داشت. 

 بی خبری از بودجه حفاظت 
از جنگل!

معاون سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری 
کشور در نشست خبری خود به اصحاب رسانه 
۱۴.۳ میلیون هکتار جنگل  ایران  در  گفت: 
داریم که ۸.۷ درصد عرصه های کشور را پوشش 
می دهند. اما از نظر کیفیت جنگل ها با توجه به 
شرایط منطقه ای و اقلیمی در وضعیت مناسبی 
نیستیم، با این حال بهترین جنگل ها را از نظر 
تنوع و قدمت داریم.  نقی شعبانیان با بیان 
کشور بین  اینکه جنگل های هیرکانی شمال 
۴۰ تا ۶۰ میلیون سال دارند و تنوع گونه های 
جنگلی ایران به اندازه کل قاره اروپا است، اظهار 
داشت: با وجود ارزش بسیار بالای جنگل های 
ایران، در بودجه ۱۴۰۲ تنها ۴۹۰ میلیارد تومان 
برای حفاظت از جنگل ها اعتبار پیش بینی 
کید کرد: تا ۱۵بهمن  شده است.  او در ادامه تا
تنها ۱۳ درصد از اعتبارات پیش بینی شده برای 
حفاظت از جنگل ها در سال ۱۴۰۲ تخصیص 
پیدا کرده است. البته مسئولان دستگاه های 
ذی ربط وعده داده اند که در روزهای آینده 
میزان تخصیص اعتبارات به ۲۳ درصد افزایش 
یابد و با توجه به اینکه معمولا عمده اعتبارات تا 
پایان سال تخصیص پیدا می کند، امیدواریم تا 
پایان سال مقدار تخصیص به ۱۰۰ درصد برسد.  
شعبانیان با بیان اینکه نتیجه کم توجهی به 
منابع طبیعی و جنگل ها در دنیا، افزایش انتشار 
گازهای گلخانه ای، تشدید گرد و غبار و افزایش 
ک است، اظهار داشت: در میزان  فرسایش خا
حمایت های دولتی از جنگل ها و منابع طبیعی 
نسبت به دنیا جلوتر هستیم، اما این حمایت ها 

طبق برآوردها حداقل باید سه برابر شود. 

فضایی برای ترنس های 
بی خانمان

مدیرعامل سازمان خدمات و مشارکت های 
اجتماعی شهرداری تهران، در مورد پذیرش افراد 
بی سرپناه اظهار کرد: هیچ مشکلی از نظر ظرفیت 
و اسکان موقت و سرپناه برای بی خانمان های 
کلانشهر تهران وجود ندارد و تمام ظرفیت ها 
آماده است. خصوصا در این ایام که شاهد برودت 
هوا هستیم آمادگی کامل برای پذیرش وجود دارد 
و از شهروندان می خواهیم در صورت مواجهه با 
این افراد ضمن تماس با ۱۳۷ آنان را به سمت 
کز ما راهنمایی کرده تا از سرما در امان باشند.  مرا
کرد: پذیرای  کید  ، تا احمد احمدی صدر
هرکسی که به نوعی بی خانمان باشد و سرپناه 
نداشته باشد، هستیم. هیچ گونه مشکلی در 
ظرفیت ها وجود ندارد.  به گزارش شهر، احمدی 
صدر درباره پذیرش ترنس ها هم گفت: برای 
ترنس ها فضای ویژه ای در نظر گرفته ایم. به 
طوری که وزارت بهداشت همکاری کرده و ما هم 
زیرساخت و فضایی را آماده کرده ایم تا آن ها هم 

سرپناهی داشته باشند. 

شهر ری آلوده ترین منطقه تهران
بنابر اعلام شرکت کنترل کیفیت هوای تهران، 
گذشته،  شاخص آلودگی هوای پایتخت روز 
ایستگاه فرمانداری شهر ری در منطقه ۲۰ با ثبت 
شاخص ۱۵۲ و کیفیت هوای ناسالم بدترین 
وضعیت را در بین ایستگاه ها داشت.  بنابر 
روزشمار شاخص آلودگی هوای تهران، از ابتدای 
ک، ۲۰۹ روز هوای  امسال تا کنون ۹ روز هوای پا
قابل قبول، ۹۱ روز هوای ناسالم برای گروه های 
۱۲ روز هوای ناسالم در پایتخت  حساس و 
به ثبت رسیده است. این در حالی است که 
پایتخت نشینان در مقایسه با سال گذشته ۳ 
ک و ۱۵۹ روز هوای قابل قبول، ۱۲۳  روز هوای پا
روز هوای ناسالم برای گروه های حساس، ۳۲ 
روز هوای ناسالم، ۲ روز هوای بسیار ناسالم و ۲ 
ک را تجربه کرده بودند. گفتنی  روز هوای خطرنا
است؛ که شاخص کیفیت هوا )AQI( به پنج 

دسته اصلی تقسیم بندی می شود. 

معاون آموزش و فرهنگ ترافیک پلیس راهور تهران بزرگ مطرح کرد

جز خوشخواب در منطقه 5، چند ساختمان ناامن دیگر در پایتخت وجود دارد؟

»برای رانندگی در حالت مستی ۴۰۰ هزار 
۱۰ نمره منفی برای وسیله  تومان جریمه و 
نقلیه شخصی و ۲۰ نمره منفی هم برای وسایل 
که  گرفته شده است  نقلیه عمومی در نظر 
علاوه بر این راننده به مراجع قضایی نیز معرفی 
خواهد شد«؛ این بخشی از صحبت های معاون 
آموزش و فرهنگ ترافیک پلیس راهور تهران 
بزرگ در گفت وگو با رکناست.  سرهنگ فیروز 
کشیر همچنین گفته: تردد با خودروی دارای 
نقص فنی ۷۵ هزار تومان جریمه ، ۳ نمره منفی 
برای خودروهای شخصی و ۶ نمره منفی برای 

وسایل نقلیه عمومی در پی دارد.
۱۵ جدول  تا   ۱۰ او در خصوص بندهای 
، توضیح داده: پلیس به  تخلفات حادثه ساز
برخی از تخلفات مانند تخلفات حادثه ساز 
علاوه بر اعمال قانون نمره منفی نیز می دهد 

. این نمره پلیس نمره ای ایجابی است و راننده 
متخلف را به سمت و سویی می برد که قوانین 
و مقررات راهنمایی و رانندگی را بیشتر رعایت 

نماید.
به گفته کشیر: عبور وسایل نقلیه از پیاده رو 
نیز یکی دیگر از تخلفات حادثه ساز می باشد که 
پلیس بارها در خصوص خودداری از انجام این 

تخلف به رانندگان هشدار داده است .
معاون آموزش و فرهنگ ترافیک پلیس راهور 
تهران بزرگ، افزوده: برای تخلف عبور از پیاده رو 
مبلغ ۶۵ هزار تومان جریمه و ۵ نمره منفی 
برای خودروهای شخصی و ۷ نمره منفی برای 
وسایل نقلیه عمومی در نظر گرفته شده است.

او توضیح داده: مورد بعدی در جدول 
تخلفات حادثه ساز ، عدم رعایت حق تقدم 
است که بیشترین تصادفات را نیز در این بخش 
به خود اختصاص می دهد و برای آن ۵۰ هزار 
تومان جریمه و ۴ نمره منفی برای خودروهای 
شخصی و ۶ نمره منفی برای وسایل نقلیه 

عمومی در نظر گرفته شده است.
بنا به توضیحات معاون آموزش و فرهنگ 
ترافیک پلیس راهور تهران بزرگ: دور زدن 
در محل ممنوع نیز از دیگر تخلفات حادثه 
ساز است که قانونگذار برای آن هم اعمال 
قانون و هم نمره منفی در نظر گرفته است که 
مبلغ ۷۵ هزار تومان جریمه و ۳ نمره منفی 

برای خودروهای شخصی و ۵ نمره منفی برای 
وسایل نقلیه عمومی در نظر گرفته شده است.
ترافیک پلیس  و فرهنگ  آموزش  معاون 
راهور تهران بزرگ همچنین افزوده: استفاده از 
تلفن همراه که یکی از مهم ترین آسیب ها را در 
حین رانندگی به رانندگان می زند نیز از جمله 
گر در سرعت  تخلفات حادثه ساز است که ا
۱۰۰هزار  باشد  کیلومتر در ساعت   ۶۰ بالای 
تومان جریمه و ۳ نمره منفی برای خودروهای 
شخصی و ۵ نمره منفی برای وسایل نقلیه 

عمومی در نظر گرفته شده است.
به گفته سرهنگ کشیر: تردد با خودرویی که 
دارای نقص فنی است نیز ۷۵ هزار تومان جریمه 
و ۳ نمره منفی برای خودروهای شخصی و ۶ 
نمره منفی برای وسایل نقلیه عمومی اعمال 

خواهد شد.

تازه ترین نرخ جرایم رانندگی 

پدافند  و  بحران  مدیریت  اداره  رئیس 
گفته:  ۵ تهران  غیرعامل شهرداری منطقه 
 ۶ ناحیه  ملک موصوف به خوشخواب در 
ک ناایمن  این منطقه در محله بیمه، از املا
که با وجود  و پرخطر شناسایی شده است 
مختلف  زمینه های  در  متعدد  اخطارهای 

اقدامی نکرده اند.
میثم  همشهری آنلاین،  گزارش  به  بنا 
و  ناایمن  ساختمان  درخصوص  محمدی، 
، افزوده:  پرخطر خوشخواب در منطقه مذکور
طی حدود یک سال اخیر بارها اخطار ایمنی 
که هم  در بخش های مختلف به این ملک 
کنون نیز با بی توجهی به بارگذاری جمعیتی  ا
نیز پرداخته است، داده شده، اما مالکین و 
هیات مدیره همکاری و اهتمام لازم را در این 
خصوص ندارند. ملک مورد نظر دارای رای 
کم  ، عدم توجه به ترا ماده ۱۰۰، بدون پایان کار
قانونی و ساخت پارکینگ و واحد مسکونی به 
متراژ ۱۶ هزار و ۸۵۴ متر مربع است که هیچگونه 

همکاری به منظور اجرای رای ندارد. 
خوشخواب،  ملک  اینکه  بیان  با  او 
اخطارهای متعدد در خصوص عدم رعایت 
مباحث ۳، ۴، ۱۲ و ۲۰ مقررات ملی ساختمان 
و پیوست ششم آیین نامه ۲۸۰۰ را دریافت کرده 
کنون نسبت به اجرای مقررات  که مالکین تا
ابلاغی نیز کاری نکرده اند، افزوده است که 
»این ملک همچنین دارای ۲ دستگاه تاورکرین 
و داربست فلزی در قسمت نماست که به رغم 
لازم  گواهی های   ، دیگر متعدد  اخطارهای 
استاندارد تاورکرین و ایمنی داربست ها را ارائه 

نداده است.«
محمدی ادامه داده: عدم صدور گواهی 
مهندسی  شرکت های  توسط  بنا  استحکام 
کننده، عدم تکمیل نما، عدم  ناظر بررسی 

پشت  مهاربندی  عدم   ، آسانسور تاییدیه 
بام، عدم مهاربندی پارکینگ ها، عدم ارائه 
تاییدیه آتش نشانی و عدم رعایت موارد ایمنی 
و ضوابط مبحث ۱۲ مقررات ملی ساختمان؛ از 
جدی ترین مسائل مورد توجه ملک موصوف 

به خوشخواب است. 
پدافند  و  بحران  مدیریت  اداره  رئیس 
غیرعامل شهرداری منطقه ۵ با اشاره به اینکه 
پرونده تخلفات متعدد ملک جهت اخذ دستور 
مقامات قضائی در حال تکمیل نهایی است 
و به زودی به دادستانی به همراه مصوبات 
گفته: در  کمیته ایمنی، ارسال خواهد شد، 
این راستا شهرداری منطقه ۵، به مالکین ملک 
خوشخواب و تعاونی فعال در آنجا، اخطار و تذکر 
جدی داده که به قید فوریت، مراحل قانونی 

مقاوم سازی، رعایت مقررات ملی ساختمان و 
دیگر اقدامات ایمنی را با تایید آتش نشانی ارائه 
کند، در غیر این صورت باید عواقب اقدامات 

سلبی حقوقی را بپذیرد. 
 ۵ منطقه  شهرداری  مدیر  این  گفته  به 
تهران: در این شرایط به نظر می رسد مالکان 
ملک موسوم به خوشخواب در خواب ایمنی 
هستند و متصور است که حادثه ای برای آنجا 
خ نخواهد داد، در حالیکه این روند نشان  ر
می دهد که در صورت وقوع یک حریق ساده 
و یا مشکلات لرزه ای احتمالی قابل احساس، 
حتی احتمال ریزش ساختمان و خسارت 
خ دهد.  فراوان مادی و معنوی و جانی زیاد ر
برهمین اساس شهرداری منطقه ۵ هشدار 
می دهد که مالکین باید به فکر جان و مال خود 
و فرزندان شان باشند و قبل از آنکه دیر شود 
وارد فرایند ایمن سازی شوند، چرا که شرایط 
فعلی سکونت ایمن را با اختلال و نگرانی های 

جدی مواجه کرده است. 

تهرانی ها پا در این ساختمان نگذارند! 


